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با حضور فرماندار شهرستان تبریز صورت گرفت؛

تلاش مسئولین برای توسعه و آبادانی مجتمع باباباغی تبریز

جلسه رسیدگی به موارد و مشکلات بیمارستان و مجتمع درمانی باباباغی تبریز از جمله حامل های انرژی با حضور

فرماندار شهرستان تبریز برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز، جلسه ای با حضور یونس فاتح، فرماندار شهرستان تبریز به منظور بررسی مشکلات مختلف این مرکز از جمله حامل های

انرژی، با اولویت مهم موارد ایمنی و مباحث هزینه های جاری این بیمارستان و مشکلات تعاملات با سایر ادارات و دستگاهای اجرایی استان، صبح روز دوشنبه دوم مهر 1403 در

دفتر ریاست مجتمع درمانی باباباغی تبریز برگزار و طی جلسات مکرر با مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب، مدیر عامل شرکت توزیع برق استان آذربایجان شرقی و مدیرعامل آتش

نشانی تبریز مسائل مطروحه مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

فرماندار تبریز در این جلسه به انعکاس مشکلات بیمارستان به مسئولین و مدیران کل اداره ها، جهت حل موارد مطرح شده تاکید کرد و افزود : این جلسات و بازدید ها باید مثمر

ثمر بوده و مشکلات این بیمارستان حل شود.

وی ادامه داد: مسئولین و ساکنین این مجتمع با پیگیری مطالبات و ارائه مشکلات ارتباط نزدیکی با مسئولان دارند و امیدواریم بتوانیم با کمک، همیاری، همکاری، همدلی و

همفکری هم اقدامات خوب و مفیدی برای توسعه و آبادانی این مجتمع درمانی انجام دهیم.

در خاتمه این جلسه فرماندار شهرستان تبریز از بخش های مختلف این مجتمع درمانی و بیمارستان بازدید و همچنین به موارد و مسائل مطرح شده از طرف ساکنین مجذوم

پرداخت و دستورات لازم جهت حل مشکلات را ارائه کرد.

دکتر میرهاشم میرکاظم پور مدیر مجتمع درمانی باباباغی تبریز نیز در این جلسه ضمن ارائه گزارشی از وضعیت کنونی این مرکز و وضعیت زیرساخت های گاز، آب و برق اظهار کرد:

چالش خاصی در حیطه تامین گاز در این مجتمع درمانی وجود ندارد اما در سالهای گذشته با مشکلات عدیده ای در تامین آب و برق مجتمع و به خصوص بیمارستان مواجه

هستیم چرا که با قطع شدن برق کلیه امکانات رفاهی از جمله آب، مخابرات، اینترنت، شبکه های ارتباطی و اتوماسیون اداری برای چند ساعت و حتی چند روز قطع می شوند.

وی با اشاره به ایرادات مسیر انتقال آب و پمپاژ آب در بخشی از این مسیر، اظهار کرد: قطعی آب در منازل مسکونی و بیمارستان، معضل بزرگی برای ما ایجاد کرده و سعی می کنیم

تا با هماهنگی و تدابیر خاص مسئولان مرتبط، این مشکلات را مدیریت کنیم.

وی با اشاره به برگزاری جلسه ای با حضور یوسف غفارزاده، مدیرعامل شرکت آب منطقه ای آذربایجان شرقی، محمد خانی، مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان و اکبر فرج نیا،

مدیرعامل برق منطقه ای استان در هفته گذشته، گفت: چالش های تامین آب و برق مجتمع در این جلسه مورد بررسی قرار گرفت.

وی ادامه داد: اکنون با هماهنگی های انجام گرفته با اداره آب و فاضلاب، مشکلات برداشت غیرمجاز از مسیر انتقال آب شرب حل شده است.

میرکاظم پور با بیان این که در حاشیه نشست با مسئولان صنعت آب و برق استان، احیای قنات مجتمع باباباغی در برنامه قرار گرفت اظهار کرد: شهرام شفیعی، سرپرست سازمان

جهادکشاورزی آذربایجان شرقی، قول مساعد به احیای این قنات جهت کاهش مصرف آب شرب شهری و آبیاری اصولی درختان و مزارع و زمین های کاشته شده اهالی را داد.

وی با بیان این که برق مجتمع به خصوص بیمارستان اعصاب و روان نیز در روزهای گذشته قطع می شد، گفت: قطعی برق در زمان شب، مشکلات اساسی برای بیمارستان و حتی

ساکنین به خصوص برای بیماران بستری روانپزشکی بوجود آورد و با توجه به این که بیماران روان بر وضعیت روحی و روانی خود تسلط ندارند، تدابیر لازم برای کنترل بیماران

اتخاذ می شد و در این خصوص کادر درمان متحمل زحمات بیشتری شدند.

مدیر مجتمع درمانی باباباغی تبریز، مرمت مسیر انتقال آب و اصلاح نقشه های مسیر آب و برق مجتمع باباباغی ( خارج و داخل مجتمع) را از جمله مصوبات جلسه مدیران صنعت

آب و برق استان با مدیریت مجتمع عنوان کرد و افزود: نحوه تصفیه بدهی سنگین مجتمع به شرکت آب و فاضلاب نیز در این جلسه مورد بررسی قرار گرفته و مقرر شد تا با

تقسیط بدهی ها که میزان آن نزدیک به ۲۰ میلیارد ریال است، این مشکلات رفع شود.

وی با بیان این که راهکارهای اساسی برای صرفه جویی در مصرف آب مجتمع باباباغی اتخاذ می شود، ادامه داد: حوادث غیرمترقبه در داخل شبکه بیمارستان نیز ما را با هزینه

هایی مواجه می کند که اخیرا" نیز در اثر اصابت صاعقه به یکی از تیرهای برق، خسارت ۲ میلیارد ریالی بر سیستم بیمارستان وارد شد و در این جلسه مقرر شد منبعد، حوادث

داخل مجموعه نیز مورد مساعدت اداره برق قرار گیرد.

میرکاظم پور با بیان این که ژنراتورهای برقی مجتمع قدیمی شده و نیازمند تعمیر اساسی هستند که با قطع برق سیستم های سرمایشی و گرمایشی مرکز قطع و مختل می شود،

افزود: مجموعه شهرداری کلانشهر تبریز، شورای اسلامی شهر و نمایندگان مجلس و راهداری تبریز حمایت های بسیاری برای حل مشکلات اهالی داشته اند که امیدواریم این

حمایت ها در زیر چتر خیران توانمند استان ادامه یابد تا بتوانیم خدمات ارزنده برای ساکنین جذامی در مجتمع باباباغی را ارائه دهیم.

جهت مشاهده تصاویرکلیک کنید.
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